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PROTOKÓŁ Nr 35 /2008 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 5 grudnia 2008 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
pięciu członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki.  
Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
Sławomir Miluski – Dyrektor Zespołu  
Elżbieta Fryckowska – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Profilaktyka zdrowotna i stomatologiczna w placówkach oświatowych. 
5. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3. 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto również 
protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad 4 
 
 Programy zdrowotne profilaktyki w szkołach zwane „ Szkolnym Programem 
Profilaktyki” są opiniowane przez Radę Rodziców, a potem przez Radę 
Pedagogiczną. 
 
a) Szkoła Podstawowa w Dębnicy Kaszubskiej (załącznik Nr 1 i 2)   
 
Opiekę sprawuje Ośrodek Zdrowia w Dębnicy Kaszubskiej – Szkoła nie posiada 
pielęgniarki. Problemu z opieką zdrowotną nie ma, gdyż Ośrodek Zdrowia sąsiaduje 
ze szkołą i zawsze służy pomocą. Największe problemy występują z opieką 
stomatologiczną, tak jak we wszystkich placówkach oświatowych. Występują 
jednostkowe przypadki wszawicy. Każdy taki incydent zgłaszany jest do Ośrodka 
Zdrowia. 
 
b) Gimnazjum w Dębnicy Kaszubskiej (załącznik Nr 3) 
 
W przypadku wystąpienia urazu należy dziecko przewieść do szpitala lub wezwać 
pogotowie, gdyż miejscowy Ośrodek Zdrowia nie udziela pomocy w takich 
przypadkach. Komisja zaniepokojona jest takim faktem. W szkole winna być 
zatrudniona pielęgniarka w większym wymiarze czasu niż kilka godzin tygodniowo. 
Podobnie jak w szkole podstawowej nie istnieje praktycznie żadna profilaktyka 
stomatologiczna. W kwestii stomatologii wszystko spoczywa na rodzicach. Zdaniem 
dyrektora należy coś zrobić aby poprawić profilaktykę pielęgniarską i przede 
wszystkim stomatologiczną, która praktycznie nie istnieje. Wskazane jest 
zwiększenie limitu godzin pielęgniarki w szkole. 
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c)Szkoła Podstawowa w Motarzynie ( załącznik Nr 4) 
d) Szkoła Podstawowa w Gogolewie ( załącznik Nr 5) 
 
WNIOSEK: 
 
Po rozmowie z dyrektorami komisja stwierdziła, że opieką profilaktyczną objęte są 
dzieci w stopniu nie zadawalającym ( dotyczy to zwłaszcza opieki stomatologicznej). 
Komisje poradziły Dyrektorom zweryfikować czy świadczenia profilaktyczne 
udzielane przez Ośrodki Zdrowia pokrywają się z przepisami prawa w terminie do 
10.12.2009 r. 
 
Ad 5   
 
Opiniowanie uchwał: 
 

a) w sprawie zmiany uchwały Nr IV/19/07 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z 
dnia 08.02.2007 r. w sprawie przystąpienia Gminy Dębnica Kaszubska do 
Fundacji pod nazwą „Partnerstwo Dorzecza Słupi”. -  dotyczy uchylenia § 
2 

b) w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania 
dodatku mieszkaniowego nauczycielom szkół, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Dębnica Kaszubska , obowiązującego w 2009 r. 

c) w sprawie ustalenia odpłatności za świadczenia Przedszkola 
Publicznego w Dębnicy Kaszubskiej. 

 
Komisja dwie pierwsze uchwały opiniuje pozytywnie. Odnośnie trzeciej uchwały to 
komisja popiera propozycję Wójta. 
 
Na tym protokoł zakończono.                                                               Przewodnicząca 
Protokołował: Ireneusz Kuziak                                                     Komisji, Kultury, Oświaty 
                                                                                                         Sportu i Turystyki  
 
                                                                                                           /_/ Jadwiga Karaś 

 


